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Protokol o zasedání disciplinární komise Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

Věc: projednám disciplinárního přestupku — XXXXXX XXXXXX a YYYYYY YYYYYYY 

Čas konání: 25. 4, 2017 od 10:00 do 12:00 (míst. č. 117), od 13:30 do 14:30 (č. 302). 

Místo konání: Právnická fakulta Univerzity Karlovy, místnost č. 117 a místnost č. 302. 

Přítomní členové disciplinární komise: doc. JUDr. Helena Prášková, CSc. (předsedkyně komise), JUDr. 

Karolína Žákovská, Ph.D., JUDr. Vladimír Pelc, Ph.D., Lukáš Kostínek Anežka Majdáková, Petr 

Potůček 

Přítomní studenti podezřelí z disciplinárního přestupku: XXXXXX XXXXXX (nar. xxxxxxx, bytem 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx) a YYYYYY YYYYYYY (nar. yyyyyyy, bytem yyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyyy) 

Pozvaní svědci: AAAA AAAAAA (nar. aaaaaaaaaaa, bytem aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa), BBBBBB BBBBB 

(nar. bbbbbbbbbb, bytem bbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbbb). 

Předsedkyně komise zahájila jednání disciplinární komise ve věci disciplinárního přestupku studentů 

XXXXXX XXXXXXX a YYYYYY YYYYYYY, poučila přítomné studenty o jejich právech a dotázala 

se jich, zda se seznámili s návrhem děkana na projednání jejich disciplinárního přestupku ze dne 21.3. 

2017. Oba studenti potvrdili, že se s návrhem seznámili. 

Poté předsedkyně disciplinární komise představila důkazní materiál, který byl disciplinární komisi 

poskytnut po návrhu na projednání disciplinárního přestupku: kopie e-mailové komunikace (ve spise 

jednotlivé listy nebo spojené listy označeny č. 1, 2, 4, 6 a 7), dva daňové doklady společnosti 

SSSSSSSSSS s.r.o. (faktura - daňový doklad č. 170100265 ve spise označený č. 3 a pokladní daňový 

doklad č. 17RP016 ve spise označený č. 5), předávací protokol Spolku českých právníků Všehrd (ve 

spise označený č. 8) a dokument AAAAA AAAAA ze dne 30. 3. 2017 nazvaný „Věc: podvod, padělání 

lístků na Právnický ples 2017“ (ve spise označený jako Č. 9) a dvě vstupenky na ples v sáčku (jeden 

originál a jeden padělek). 

Předsedkyně disciplinární komise vyzvala XXXXXX XXXXXXX a YYYYYY YYYYYYY, aby se k 

návrhu pana děkana a k podezření vyjádřili. 

XXXXXX XXXXXX: 

Vážená komise, já bych se rád vyjádřil ve smyslu, že se seznámil s návrhem pana děkana. Dále vlastně 

bych rád řek), že popsaná situace úplně neodpovídá reálně situaci. Tuším, že k tomu budeme mít prostor 

se vyjádřit. Nešlo o padělání, jednotlivé lístky nejsou padělky, ale myslíme si, že mají hodnotu originálu. 

YYYYYY YYYYYYY: 

Rovněž se seznámil s návrhem děkana a vyjádřím se podrobněji později, pokud mi to bude umožněno. 

Předsedkyně disciplinární komise provádí dokazování (podrobný popis listin založených ve spise): 

Proveden důkaz listinou označenou ve spise jako č. 1 (mailová komunikace), důkaz listinou označenou 

ve spise jako Č. 2 (mailová komunikace), důkaz listinou označenou ve spise jako č. 3 (faktura - daňový 

doklad č. 170100265), důkaz listinou označenou ve spise jako č. 4 (mailová komunikace), důkaz listinou 
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označenou ve spise jako č. 5 (pokladní daňový doklad č. 17RP016), důkaz listinou ve spise (mailová 

komunikace), důkaz listinou označenou ve spise jako č. 7 (mailová komunikace - zejm. mail YYYYYY 

YYYYYYY a XXXXXX XXXXXXX), důkaz listinou ve spise označenou ve spise jako č. 8 (předávací 

protokol), důkaz listinou ve spise označenou ve spise jako č. 9 (dokument AAAAA AAAAA ze dne 30. 

3. 2017 nazvaný „Věc: podvod, padělání lístků na Právnický ples 2017“ - tzv. harmonogram) 

YYYYYY YYYYYYY: 

Vůbec jsem nevěděl, co se dělo s tiskem. O tom, že je vytištěno 100 lístků „mimo“, jsem se dozvěděl až 

v pondělí před zahájením prodeje (23. 1. 2017). Poté, co jsem přijel k XXXXXXX do práce, jsem se 

dozvěděl o jiných lístcích a XXXXXX mi řekl, že to ještě nebudeme říkat AAAAAA, neboť je to 

předražené a jsou tam chyby. Nevěděl jsem o e-mailové komunikaci. Podepsal jsem jen poslední dopis, 

co jste tu četla. 

K otázce „Proč jste distribuovali lístky, které byly nadbytečné?“: 

YYYYYY YYYYYYY: 

Rozhodli jsme se v průběhu týdne. Nejdříve jsme chtěli některé dát kamarádům zadarmo. Až po nějaké 

době došlo k rozhodnutí, že by se některé mohly dát do prodeje. 

K otázce „Proč označili své jednání v e-mailu za obrovskou chybu“: 

YYYYYY YYYYYYY: 
Myslím si, že jsme ji udělali. 

K otázce „Kolika kamarádům jste to chtěl dát?“: 

YYYYYY YYYYYYY: 

Docela dost. Zhruba dvaceti. Nakonec jsem to i udělal. Nevím úplně přesně kolik, ale myslím, že tak 

zhruba dvaceti až dvaadvaceti. 

K otázce na vědomí kamarádů o této skutečnosti: 

YYYYYY YYYYYYY: 
Věděli, že jsem z výboru plesu, nevěděli, že jde o neevidované lístky. 

K dalším otázkám: 

YYYYYY YYYYYYY: 

V tu chvíli, kdy jsem se dozvěděl o prodeji lístků, v tu chvíli mi XXXXXX říkal, že je ještě 100 lístků. 

Jel jsem sem do školy do Všehrdu, kde se lístky počítaly a pak se rozdělovaly na prodej. V úterý se 

označovaly, možná i ve středu. Nechali jsme označit i ty neevidované. Mysleli jsme si, že jsou de facto 

v té chvíli „půjčené“. 

Nevěděl jsem v tu chvíli, v úterý, nevěděl a nepromýšlel, co s nimi. S XXXXXX jsme nekomunikovali 

a nevěděl jsem ani, co tím zamýšlí on. Byly zkoušky. 

Že je oblepíme, jsme se dohodli. Rozdělili jsme je půl na půl. Říkali jsme si, že nějaké rozdáme, s 

nějakými něco uděláme. 

Já jsem prodal zhruba 28 lístků. Nejdřív jsem lístky dával přátelům a podobně a až pak, protože jich 

hodně zbývalo, jsme je předposlední týden prodávali. 

Peníze za všechny lístky jsem předal v hotovosti v kanceláři Všehrdu. 

XXXXXX XXXXXX: 

E-maily souhlasí. První byl záměr, že lístky se začnou prodávat v pondělí a požadavek byl, aby byly do 
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pátku 20. 1 všechny lístky vytisknuté. Grafik, který na lístcích pracoval, se dopustil chyby a na základě 

toho mě pan CCCCCCC kontaktoval, že to všechno nezvládnou (všech 1200 lístků). Takže jsem 

kontaktoval DDDDD DDDDDD (grafika), který připravoval ty materiály a požádal jsem ho, aby to 

přepracoval způsobem, jak si přál pan CCCCCCC a přímo jsem ho na něj odkázal, aby byl tisk 

bezproblémový. Jak říká YYYYYY, to bylo velmi stresové období, chodil jsem na zkoušky a do práce. 

Grafik poslal materiály CCCCCCC opravené a následně píše CCCCCCC, že nemá stále opravené 

grafické podklady. Tak jsem s ním volal a omlouval jsem se mu a řekl, že to pošleme. Sděloval jsem to 

i AAAAAA AAAAAA. Velmi těžko se to vysvětluje, ale v plesovém výboru byly vztahy velmi napjaté 

a bylo mi to vyčítáno jako chyba, ale udělal jsem ji, protože jsem to obratem neposlal. 

Bylo podle mě nutné to napravit, proto jsem to zadal do SSSSSSSSS, aby bylo lístků více a domlouval 

jsem to s paní EEEEEEEE. 

I v rámci zadání do SSSSSSSSS byla chyba a zadní chyběla. Paní EEEEEEEE mi poté volala, že muselo 

dojít k chybě. Opět to byla moje chyba, neboť jsem jí neposlal kompletní data. Lístky byly vytištěny v 

pondělí a byly dvojnásobně předražené, 1.200,- Kč celkem. Když jsem se to dozvěděl, tak jsem z toho 

důvodu platil hotově. Velmi těžko se to vysvětluje, byly zde případy z minulého plesu a nechtě] jsem se 

dostat do situace, že budou rozbroje, hádky a vyčítání. Později to bylo tak, jak to vylíčil YYYYYY 

YYYYYYY. Když jsem si vzal od něj lístky za účelem, abych je dal svým známým, rozdal jsem 

maximálně osm nebo devět, nebylo to v takovém rozsahu. Jak už zmínil YYYYYY, rozdávaly se lístky 

do V.I.P. 

K dotazu „Proč jste nedal vytisknout část lístků k sezení?”: 

XXXXXX XXXXXX: 
Lístky by byly ve finále zdublované. 

K dotazu „Proč jste si myslel, že to pomůže vyrobit lístky ke stání?”: 

XXXXXX XXXXXX: 
Lístky k sezení byly prodávány u paní FFFFFFF. Já chtěl alespoň něco prodávat. 

K dotazu „Proč byly uvedeny jiné fakturační údaje?”: 

XXXXXX XXXXXX: 
V průběhu toho jsem to změnil, rozhodl se, že to uhradím hotově. 

K dotazu „Proč jste o tom neuvědomil vedení Všehrdu?”: 

XXXXXX XXXXXX: 

To se velmi těžko vysvětluje. Byly tam velmi narušené mezilidské vztahy. V tu dobu jsem s AAAAAA 

AAAAAAA nekomunikoval a měl jsem na starost tohle. 
K otázce schůzky plesového výboru dne 13. 2. 2017: 

XXXXXX XXXXXX: 

My jsme vše nepopřeli. AAAAA s BBBBBB měli fakturu a to ostatní. Bylo to vedeno tak, že jsem z 

toho neměl dobrý pocit. 
Také to nedokážu vysvětlit, proč lístky SSSSSSSSSS byly jiné. 

YYYYYY YYYYYYY: 

Prostě v tu chvíli, když mě konfrontovali, tak jsem se bál, co se z toho bude dít. Oni říkali něco o trestním 

oznámení a nechtěl jsem být ten, kdo řekne, že XXXXXX vytiskl předražený lístky. Teď když to vidím 

zpětně, měli jsme jim to tehdá říct. Doufal jsem, že se to nějak vyřeší. XXXXXXX přiznal tu fakturu, 

že zadal fakturu, ale nechtěl jsem přiznat, že jsme lístky prodávali mimo. 
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K otázce „Proč jste nestornoval objednávku?“: 

XXXXXX XXXXXX: 
Lístky už byly z jedné strany natisknuté. 

K otázce potřebnosti lístků v té chvíli: 

XXXXXX XXXXXX: 
Rozdíl je mezi lístky na stání a na sezení. Na sezení korespondují se židlemi. 

K otázce okamžiku zahájení prodeje neevidovaných lístků a otázce rozdělení zisku: 

XXXXXX XXXXXX: 

Já si to přesně nepamatuju, tuším, že jsem prodával ve třech či ve čtyřech termínech. Týden po zahájení 

prodeje. 

Každý jsme naložili s 50, jak jsme chtěli. Náklady tisku jsem nesl já. 

Do místnosti byl pozván AAAA AAAAAA (10:45). 

K otázce odpovědnosti za řádné a včasné dodání podkladů: 

AAAA AAAAAA: 

Odpovědný byl kolega XXXXXX XXXXXX. 

Chyby s perforací se zjistily až posléze. 

K otázce o atmosféře ve Všehrdu. 

AAAAA AAAAA: 

Vztahy byly napjaté a rozpočet byl 1,5 mil. Kč. Posunulo by se to však o dva dny, takže nebyl důvod 

tisknout jinde. 

K otázce „Co jste kolegovi řekl ohledně zpoždění?44. 

AAAAA AAAAA: 

Že se nic neděje. Počítali jsme s tím, že se to zpozdí. Proto se to lepilo poté v pondělí, kdy se to předalo 

paní FFFFFFF. 

K otázce okamžiku vědomosti o problému ohledně lístků: 

AAAAA AAAAA: 

První nesoulad byl, že přišla faktura na info@všehrd a díky této administrativní chybě jsme zjistili ten 

podvod. Začal jsem komunikovat s paní EEEEEEEE a měli jsme podezření, neboť nikdo v týmu neměl 

pokyn toto udělat. Poprosil jsem paní EEEEEEEEEE, aby fakturu poslala XXXXXX ke zjištění, zdají 

zaplatí či ne a poté ona přišla na to, že již zaplatil. Informoval jsem o tom starostu, jednatele spolu a pana 

Mgr. GGGGGG. Nahráli jsme si část schůzky s nimi na diktafon. Tři naše známé jsme poprosili, aby 

nakoupili lístky od dotyčných. V pátek jsme měli již důkazy o protiprávním jednáni a informovali jsme 

šéfa kontrolní a revizní komise a poté jsme domluvili tu schůzku, na níž byli přítomni i další svědci. 

YYYYYY YYYYYYY: 
Souhlasím s tím, co řekl, a nemám informace o e-mailové komunikaci, jak jsem již uvedl. 

Odpovědi na další otázky a další vyjádření: 
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AAAAA AAAAA: 

Škodu nahradili. 

Všechny lístky byly v evidenci, takže i ty, které se někomu darovaly, tak ty se evidovaly. Navíc byly 

označené jako promo lístky, na kterých bylo napsáno 0 Kč. Celkem jich bylo 40. 

Členy plesového výboru byli: já, , BBBBBB BBBBBBB, Mgr. GGGGGG, kolega XXXXXX XXXXXX 

(na starosti marketing), YYYYYY YYYYYYY (organizace prodeje lístků). 

XXXXXX XXXXXX: 

Já oficiálně nebyl v plesovém výboru, byl jsem tam spíš neoficiálně. V oficiální volbě jsem zvolen nebyl, 

takže jsem byl BBBBB BBBBBBBB pověřen. V tu dobu jsem si nebyl jistý, jestli mi zá výkon té funkce 

náleží odměna. 

AAAAA AAAAA: 

XXXXXXXXX nechtěli proto, že nechodil na schůzky, měl zpoždění s pracemi. Dostal za práci i 

odměnu. Hostesky měly na plese pokyn, aby vyměňovaly padělané lístky za ty pravé a stahovaly ty 

padělané. Tyto lístky jsou zapečetěny. 

Oni se sami přiznali k 108 lístkům a zaplatili za 108 lístků. 

XXXXXX XXXXXX: 

My jsme chtěli situaci vyřešit, tak jsme chtěli, on v tom nebyl velký přehled. A nechtěli jsme, aby tam 

bylo moc lidí, že by tam přišlo více lidí. Předpokládali jsme, že nikdy se nenatiskne přesně 100. Proto 

těch 108. Vycházeli jsme z toho, že jich je přesně 100. 

Došli jsme k číslu 108. Evidenci jsme si nevedli, dopočítali jsme to zpětně. 

K dotazu XXXXXX XXXXXXX ohledně pátečního prodeje lístků (23 lidí, ale evidováno pouze 15)?: 

AAAAA AAAAA: 

My jsme měli důkaz v odposleších, takže přesný počet jsme neřešili. Lidé tam přišli ve čtvrtek i v pátek. 
K dotazu ohledně vědomí o existenci tzv. promo lístků s cenou 0 Kč: 

XXXXXX XXXXXX: 
Nevěděl jsem o nich. 

YYYYYY YYYYYYY: 
Slyšel jsem o nich. Měli je dostat jen lidé, co se podíleli na plese. 

K otázce ohledně viditelnosti rozdílů mezi originálními a neoriginálními 

lístky: YYYYYY YYYYYYY: 

Mě napadlo, že rozdíl mezi lístky je viditelný, ale neřešil jsem to. 

Do místnosti pozván BBBBBB BBBBBBB a odešel AAAAA AAAAA (11:20). 

K otázce ohledně napjatých vztahů ve Všehrdu a další vyjádření: 

BBBBBB BBBBBB: 

Atmosféra byla celkově přátelská. Byla tam osobní napjatost mezi kolegou AAAAAA a kolegou 

XXXXXXXX. O tom jsem s kolegou XXXXXXXXX několikrát mluvil a ubezpečoval jsem ho, že 

spolupráce není ohrožena. 

Nevidím rozpor v tom, že XXXXXX XXXXXX nebyl oficiálně jako člen plesového výboru, ačkoli byl 
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pověřen marketingem, ale fungoval jako člen Všehrdu. 

Vytváří se ze zkušených členů výboru a dalších členů. Rozhodující slovo má starosta. 

Myslel jsem, že až se XXXXXX napraví z hlediska plnění povinností (příchod na schůzky apod.), stane 

se členem výboru. 

XXXXXX XXXXXX: 
Nechápal jsem, proč nechce AAAAA, abych byl ve výboru. BBBBBBB na to řekl, dobře. 

K otázce informovanosti o tomto případě: 

BBBBBB BBBBBB: 

S kolegou AAAAAA jsem v kontaktu často. On kontroloval prodeje lístků. Informován jsem byl ten den, 

kdy přišla ta faktura, myslím 7. 2. 2017. Následně jsme zvolili postup v týmu (ve dvou). 

My jsme se domluvili na schůzku, že kolegové se chtějí přiznat, že ta situace konkrétní je nebaví. Byl 

jsem tam já, AAAAAA, GGGGGG GGGGGG a HHHHHH HHHHHH. Kolegové nám dali peníze s tím, 

že lístků, co prodali „pod pultem", tak jich bylo 108. Chvilku jsme se o tom s nimi bavili. Kolega 

GGGGGGG jim sdělil, že ve spolku nemají co dělat. Oni na to reagovali, že by tam zůstali, na což jsme 

nereagovali. 

Již předtím kolegové předali věc ke smírčímu sboru. Tam kolegové vše popřeli (dne 13. 2. 2017). Máme 

záznam otázek, byla tam dozorčí rada a svědkové. Vytýkali nám, že jsme je křivě nařkli. Smírčí řízení 

de facto neproběhlo. Konfrontovali jsme je s tím, že existují dvě verze lístků. Tam vše popřeli, že nevědí 

vůbec, o co jde. Pak to znovu popřeli. Následně jsme předkládali další důkazy postupně. Kolega 

XXXXXX pak řekl, že pokyn, aby to bylo zadáno do SSSSSSSSSSSS, dal pan AAAAAA. Důvod, že 

by byly potřeba lístky velmi rychle, je holý nesmysl, neboť stejně prodej musel být odložen. 

Další vyjádření: 

XXXXXX XXXXXX: 

Tahle schůzka byla jiná, na rozdíl od jiných neprobíhala v přátelském duchu. Pak mi přišlo, že chtěli, 

abychom se přiznali, že jsme to od počátku plánovali, proto my jsme to nemohli sdělit. 

Podle nás některé věci na jejich straně nebyly v pořádku. Měli jsme z toho divný pocit. Přiznali jsme se 

jim k prodeji neevidovaných lístků na té schůzce, kde jsme jim předali peníze. 

BBBBB BBBBBB: 

Myslím, že uznali pochybení a lítost tam také byla. Iniciativa kolegů byla, že vrátí peníze za ty lístky. 

Celý postup jsme zvolili proto, aby měli šanci to celé vysvětlit a postavit se k tomu nějakým způsobem. 

Ohledně možného trestního oznámení: Advokáti (bývalí studenti) jim pravděpodobně vysvětlili všechny 

možnosti, tj. včetně možného trestního oznámení. V pondělí jsme se bavili o trestním oznámení a ve 

čtvrtek jsme se o trestním oznámení nebavili. 

Předsedkyně vyzvala studenty podezřelé ze spáchání disciplinárního přestupku k podání závěrečných 

návrhů a vyjádření. 

Závěrečné vyjádření YYYYYY YYYYYYY: 

Celá událost mě hrozně mrzí a v rámci možností jsem se snažil odčinit Škodu a jednat tak, aby to 

nepoškodilo spolek a ples. Hrozně mě to mrzí a rád bych to udělal jinak. Chtěl bych ještě zmínit, že jsme 

sami rezignovali na členství. 
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Závěrečné vyjádření XXXXXX XXXXXXX: 

Celou dobu je to popisováno jako nějaký plán, nějaká machinace, která byla do detailu vymyšlená, ale 

tak to není. Podle mě jsem pochybil a nepostavil se k tomu správně. Vyčítám si to, protože jsme přišli o 

hrozně moc. Byli jsme vyloučeni ze spolků, hodiny jsem organizoval studentský život. To byla pro mě 

asi největší sankce. Osobně mě to velmi mrzí. Dále chci uvést, že jsme se vzdali všech odměn a benefitů 

od sponzorů apod. Nikdy jsem nejednal tak, abych poškodil dobrou pověst Právnické fakulty, vždycky 

jsem se snažil přispět, a studia na fakultě si vážím, proto jsem vstoupil i do spolku. Chápu, že situace je 

velmi vážná, a co se stalo, mě znovu mrzí. Kdybychom z toho chtěli udělat nějaký podvod, přece by se 

to dalo udělat i jinak. Ani ty prodeje, jako, nebylo tam, že by se všechny lístky mohly jakoby prodat. 

XXXXXX XXXXXX, AAAAA AAAAA a BBBBBB BBBBBB nemají námitky k protokolaci. 

YYYYYY YYYYYYY uplatnil následující námitku k protokolaci: „Neřekl jsem následující větu 

uvedenou na str. 2 protokolu: „Mysleli jsme si, že jsou de facto v té chvíli půjčené“
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doc. JUDr. Helena Prášková, 
CSc. 

JUDr. Karolína Žákovská, Ph.D.,
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Praha, 25.4.2017
 

 

 

 

 
 

 

JUDr. Vladimír Pele, Ph.D. 

Anežka Majdáková  

Petr Potůček 

 

XXXXXX XXXXXX YYYYYY YYYYYY 

 

BBBBBB BBBBBB 

Lukáš Kostínek 

AAAAAA AAAAAA 


